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Interpelacja radnego ws. dofinansowania zespołu LUK Politechnika Lublin 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Dzieląc się radością z historycznego awansu lubelskiej drużyny piłki siatkowej LUK 

Politechnika Lublin do najwyższej klasy rozgrywkowej w kraju, zwracam się do Pana 

Prezydenta z uprzejmą prośbą o zabezpieczenie środków finansowych na wsparcie 

lubelskiego zespołu. 

To ogromny sukces lubelskiego volleyballa, który pozwoli mieszkańcom naszego 

miasta obserwować zmagania naszych siatkarzy z najwybitniejszymi nazwiskami w tej 

dyscyplinie sportu, w tym z m.in, z aktualnym tryumfatorem Ligi Mistrzów ZAKSą 

Kędzierzyn Koźle. 

W związku z powyższym uważam za zasadne oraz wskazane udzielić choćby 

minimalnego wsparcia dla lubelskiej siatkówki, aby wzmocnić możliwości walki 

o wysokie cele w wywalczonej z tak wielkim trudem, ale i zaangażowaniem

siatkarskiej PlusLidze. 

Mając na względzie powyższe proszę Pana Prezydenta 

o pozytywne ustosunkowanie się do mojej prośby i podjęcie konkretnych działań

w wyżej opisanym kierunku. 

Z wyrazami szacunku 
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